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Sajtótájékoztatót tartott ma a Magyar Polgári Párt a rendkívüli tanácsülés kezdete előtt. A
kezdés kalandosra sikeredett, hiszen a frakció a tanácsteremben készült a média
informálására, viszont a Polgármesteri Hivatal munkatársai szerették volna, ha máshová
helyezik ezt át, arra hivatkozva, hogy elő kell készíteni a termet. Először ki is küldték a sajtó
képviselőit, de végül sikerült gond nélkül megtartani a tájékoztatást.

Szász Jenő pártelnök véleménye szerint konstruktív, konszenzusra törekvő javaslataikat egyre
többször szavazza le az RMDSZ. Példaként említette tegnapi indítványukat, miszerint a fizikai
személyek ingatlanadóját csak az infláció értékével, azaz 7-8 százalékkal emelnék. Emellett
jelezte, hogy a Polgármesteri Hivatal a jogi személyek esetében nem terjesztett elő adóemelést,
ami a polgáriak szerint hiba.
  

  Második témaként az ANL program keretén belül biztosított tömbházlakások ügye került
terítékre. A Szász által képviselet politikai alakulat szeretne a 7 csereháti épületből kettőt
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kizárólag az egészségügyben, illetve a tanügyben dolgozók számára átadni. Ehhez egy
speciális kritériumrendszert alakítanának ki az érintettek számára. Véleményük szerint a
törvény lehetőséget biztosít erre, amit jobb megoldásnak tartanak, minthogy a pontozásos
feltétel keretén belül 15 pontot kapjon egy szociális intézményből – például egy árvaházból –
érkező személy.
  

  Ez ügyben javasolják, hogy az elbíráló bizottság, a polgármesteri hivatal képviselői mellett, a
tanács teljes szociális bizottságát is foglalja magába, hiszen ez egy társadalmi kérdés. A
bizottságban ezentúl tagként szerepelne három civil szervezet képviselője is: ide a Zöld Párt a
csereháti lakóbizottság képviselőjét javasolta, az MPP a Civitas alapítványból látna valakit
szívesen, az RMDSZ pedig a mai tanácsülésen nevezi meg jelöltjét. Szász Jenő megjegyezte,
hogy ebben a kérdésben konszenzusra való törekvést tapasztal a Romániai Magyar Demokrata
Szövetség részéről, ők is kiemelten kezelik az ügyet.

Az alpolgármester bízik abban, hogy ma bölcsességet tapasztal az RMDSZ részéről. A
szövetség álláspontját ide kattintva  olvashatják, a rendkívüli tanácsülés részleteiről a
későbbiekben közlünk beszámolót.
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